



國際認可認證有限公司  
Accredited Certification International Limited

## 颁发 ISO 14001 & OHSAS 18001 证书予环球货柜码头香港公司

2008 年，环球货柜码头香港公司成功取得由国际认可认证有限公司颁发的 ISO 14001 和 OHSAS 18001 证书，认证范围为“提供货柜码头服务，包括码头的管理，货物装卸服务，集装箱存放和码头运作”。

环球货柜码头香港公司是码头运营商 DP World 集团旗下附属机构。集团在香港的平均生产率达超过 40 举动（每小时每举重机），单一泊位每小时处理超过 120 万标准货柜单位。成功取得 ISO 14001 和 OHSAS 18001 两项证书充分说明了 ATL 的强大实力，体现了其在管理方面的领先优势和丰富经验的重要认可。

在这两项认证的过程中，环球货柜码头香港公司更加充分地了解了自身的优势与不足，针对出现的问题，做出了及时的完善，从而使企业的管理体系得到了巩固提高，这些都为其在日后发展道路上的稳步前行奠定了良好的基础。环球货柜码头香港公司表示此次与国际认可认证有限公司的合作非常愉快，对所取得的成效感到欣喜，并期待能有进一步广泛而深入的交流与合作。



**Accredited Certification International Limited**

18<sup>th</sup> Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

[enquiry@aci-limited.com](mailto:enquiry@aci-limited.com) [www.aci-limited.com](http://www.aci-limited.com)



國際認可認證有限公司  
**Accredited Certification International Limited**

## **ISO 14001 & OHSAS 18001 Certificates Award to CSX World Terminals HK Ltd.**

In 2008, CSX World Terminals HK Ltd has successfully been awarded the ISO 14001 & OHSAS 18001 Certificates for its “Provision of container terminal services including terminal management, gate and cargo handling, stevedoring services, container yard and quayside operation” by Accredited Certification International Limited (ACI).

CSX World Terminals is the member of DP World HK Group which is the most productive terminal operator in Hong Kong with an average productivity over 40 moves per hour per shore crane, handling over 1.2 million TEUs in record in a single berth. They can provide excellent, one-stop container terminal services. Successfully obtained ISO 14001 and OHSAS 18001 certificates fully described its determination, experience, excellence management as leading edge of CSX World Terminals HK Ltd, which is important to achieve the recognition.

During the process, CSX World Terminals HK Ltd realized their strengths and weaknesses more clearly. Accurate positioning can help the company being more competitive in the market. They quickly came up with the solutions to the problems existed, so that the management system could be improved, which, built a good foundation for their future development. The management said that it was a very nice experience that cooperated with ACI and they feel delightful for the achievements attained. They are looking forward to the further cooperation with ACI.



**Accredited Certification International Limited**

18<sup>th</sup> Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

[enquiry@aci-limited.com](mailto:enquiry@aci-limited.com) [www.aci-limited.com](http://www.aci-limited.com)